
Душан Ковачевић: Ако ниси вакцинисан, нема уласка нигде и здраво, довиђења
субота, 09 октобар 2021 12:33

Овде треба увести једну ригорозну ствар - нема уласка нигде ако ниси вакцинисан
и здраво, довиђења, каже за Нова.рс драмски писац и редитељ Душан Ковачевић.

  

  

Академик, драмски писац и редитељ, чији ће нови филм „Није лоше бити човек“ ускоро
бити премијерно приказан, оценио је у разговору за Нова.рс да се налазимо у некој
врсти „мирнодопског рата“.

  
  

Човек се разболи и ако се вакцинисао, али има симптоме обичног грипа и не иде на
респиратор. То је циљ
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„Не видимо непријатеља који сваки дан одузима животе. Само у Србији дневно умире 50
људи. То је ужасно озбиљно“, казао је Душан Ковачевић за наш сајт.

  

Први човек Звездара театра причао је у великом разговору за Нова.рс и како из дана у
дан сазнаје да су неки глумци, који се нису вакцинисали, оболели од короне „и да имају
озбиљне компликације“, додавши:

  

„Човек се разболи и ако се вакцинисао, али има симптоме обичног грипа и не иде на
респиратор. То је циљ“, нагласио је Ковачевић, уз поруку:

  

„Овде треба увести једну ригорозну ствар – нема уласка нигде ако ниси вакцинисан и
здраво, довиђења!“

  

(Нова)
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